
 
 

 
 
Protokoll för vid Styrelsemöte 2023-09-18, kl. 18:30 på Karlsnäsgården. 
 
Närvarande:     
Lennart Smedenmark, ordförande 
Anders Sundelin, vice ordförande 
Olof Ingemarsson, sekreterare 
Christian Lindblom, Junior och ungdom (via länk) 
Cissi Lingerud, utbildning 
Lars Svensson, Tävling  
Annika Josefsson, kassör 

 
§1 Mötets öppnande. 

 Ordförande öppnade mötet. 
 

§2 Dagordningen. 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Föregående mötesprotokoll. 

Ordförande föredrog protokollet från föregående styrelsemöte varefter det lades 
till handlingarna. 

 
§4 AP-lista-uppföljningar 
 Inga AP fanns att följa upp. 

 
§5 Rapporter/skrivelser 

Lennart Smedenmark: Rapporterade att man kan delta även digitalt på 
slutrapporteringen av Arvsfondsprojektet Vägvisarna den 11 oktober, att 
Länsstyrelsen beslutat om ändring av utvidgning avseende naturreservaten 
Älmteryd och Långehall samt att berörda föreningar är informerade, att SOFT 
skickat ut information angående afrikansk svinpest, att 4 ledamöter ur SOFTs 
styrelse avgår och SOFTs valberedning vill ha förslag från respektive OF senast 
den 30 september. Vidare diskuterades inkommen synpunkt avseende arvode för 
ledare på Hällevikslägret och styrelsen beslutade att: Två ledare på 
Hällevikslägret beviljades ytterligare 1000 kr var pga sent avhopp av ledare 
vilket medförde extra arbete för dessa ledare. Styrelsen beslutade även att: 
Christian Lindblom ska ta upp frågan om antal ledare per barn på 
Hällevikslägret under Ungdomskonferensen i november. 
 



Christian Lindblom: Rapporterade att USM genomförts och bästa 
Blekingeplacering tog Filip Myren med en 9:e plats i H16 på sprintdistansen, att 
Ungdomsseriefinalen är genomförd, att Blekingecupen avslutas med DM-lång 
den 24 september. 
 
Anders Sundelin: Rapporterade att nya tröjor till Blekingecupen är beställda och 
levererade, att tält ännu ej är beställt. 
 
 
Cissi Lingerud: Rapporterade att Banläggningsutbildning ska hållas den 23 
september av Ulf Jungstrand och Anders Blomqvist där över 20 personer är 
anmälda, att det nu även finns en digital version av Barn-och 
ungdomstränarutbildning som ska hållas i höst som ska distribueras till 
föreningarna, att SM i MTBO avgjorts med 8 deltagare från Blekinge varav en 
senior.      
 
Höstkonferenser: Styrelsen beslutade följande datum och platser: 
Ungdom:  25 november kl 9-16 på Ronneby Brunn som inleds av RF Sisu på 
förmiddagen följt av ordinarie konferens på eftermiddagen. Lunch och lokal 
bekostas huvudsakligen av RF-SISU. 
Ordförande och IT: 22 november kl 18-21 på Karlsnäs. 
Arrangemang: 29 november kl 18-21 på Karlsnäs. 
Banläggare: 13 november kl 18-21 på Karlsnäs. 
MTBO: 27 november kl 18-21 på Karlsnäs. 
Cissi Lingerud lägger upp dessa på Eventor. 
 
Annika Josefsson: Rapporterade att alla fakturor från GM och från USM-lägret 
nu inkommit. 
 
Lars Svensson: Rapporterade att Fredrik Ahnlén från SOFT kommer informera 
om den nya stafettligan via digitalt möte 20 september, att angående 
tävlingsprogrammet 2024 är alla tävlingar klara med undantag för OK Orions 
sprinthelg samt att Karlskrona SOK vill få arrangera Dackefejden 20-21 april 
vilket ska godkännas av grannförbunden,  att tilldelningen ska vara klar 30 
september.  
 

§6 Övriga frågor.  
I övrigt noterades att Anton Johansson, OK Orion tog brons på SM-natt i H21E 
sant att Alma Svennerud, Karlskrona SOK blev totalsegrare i Swedish League i 
D20 E. 

 
§7 Nästa möte 

Styrelsen  beslutade att hoppa över oktobermötet och därmed är nästa möte 
2023-11-20 kl 18:30 på Karlsnäsgården 

 
§8 Avslutning. 

Ordförande förklarade mötet avslutat kl 20:20. 
 
 
 



 
 
-----------------------------------------     -------------------------------------------- 
Olof Ingemarsson, mötessekreterare Lennart Smedenmark, mötesordförande 

 
 
 
 

  

 


